
 

 
 

 

 

              БОСНА И ХЕРЦЕГОВИНА 

        ПАРЛАМЕНТАРНА СКУПШТИНА 

               ПРЕДСТАВНИЧКИ ДОМ 

       Комисија за финансије и буџет 

Број: 01/4-011-1301/03 

Сарајево, 7.10.2003. године.        

  

 

З А П И С Н И К 

са 9. сједнице Комисије за финансије и буџет Представничког дома 

Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, 

одржане 23.9. 2003. године 

 

 Сједница је почела у 13,00 часова. 

 Сједницом је предсједавао  др.Никола Шпирић, предсједавајући Комисије. 

 Сједници су присуствовали:  

- др. Никола Шпирић, предсједавајући Комисије, 

- Филип Андрић, први замјеник предсједавајућег Комисије 

- Фатима Лехо, други замјеник предсједавајућег Комисије, 

- Љиљана Млиличевић, члан, 

- Хазим Фелић, члан, 

- Мирко Благојевић, члан  и  

- Бериз Белкић, члан Комисије. 

 Одсутни су били: Златко Лагумџија и Абдулах Накаш. 

 За сједницу је предложен и једногласно усвојен слиједећи 

 

Д н е в н  и   р е д: 

 

01. Усвајање записника са 7. и 8.  сједнице Комисије, 

02. Расправа о Приједлогу закона о измјенама и допунама Закона о  

концесијама, 

03. Текућа питања. 

 

 Предсједавајући Комисије, др. Никола Шпирић је отворио сједницу и 

предложио дневни ред. Дневни ред за сједницу је једногласно усвојен. 

 

Ад   01.   Усвајање записника са  7. и 8. сједнице Комисије. 

 

Након усвајања дневног реда, предсједавајући Комисије је  предложио 

расправу  о записницима са 7. и 8. сједнице Комисије. У расправи о записницима 

учествовала је г-ђа Фатима Лехо, која је сугерисала да се у једном од записника 
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исправи криво написана 2003. година, а теба да стоји 2002. година, а да се оба 

записника усвојие.  

 

Након тога, чланови комисије су једногласдно усвојили записнике са 7. 

и 8. сједнице, уз интервенцију г-ђе  Лехо Фатиме. 

 

Ад  02  Расправа о Приједлогу закона о измјенама и 

допунамаЗакона о  концесијама, 

 

 Предсједавајући Комисије је у уводу за ову тачку дневног реда, 

указао на околност да је Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о 

концесијама Босне и Херцеговине (у даљњем тексту: Приједлог закона) посланик 

Филип Андрић доставио дана 1.8.2003. године Парламентарној скупштини Босне и 

Херцеговине, ради разматрања и усвајања. Подсјетио је да је Уставно-правна 

комисија Представничког дома Парламенатрне скупштине Босне и Херцеговине на 

13. сједници одржаној дана 3.9.2003. године разматрала Приједлог закона о 

измјенама и допунама Закона о концесијама Босне и Херцеговине, те актом број  

01/1-011-1191/03 утврдила постојање ваљаног  уставно-правног основа за 

доношење овог закона. Уставно-правни основ је садржан у члану ИВ/4а) и е) 

Устава БиХ, како је навео предлагач. Он је констатирао да  до почетка сједнице на 

Приједлог закона није било уложених амандмана. Отворио је расправу о тексту 

предложеног Приједлога закона. 

 

У расправи о Приједлогу закона учествовало је неколико чланова Комисије. 

Г-ђа Фатима Лехо је против прихватања Приједлога закона, јер је Закон о 

концесијама скоро донешен, а у примјени, нико по њему није добио нити једну 

концесију, а већ га треба мијењати. Брзе измјене прописа стварају несигурност за 

стране улагаче. 

Г. Филип Андрић, предлагач Приједлога закона је предложио прихватање 

овог акта, истичући да свако побољшање закона, добро дође за регулативу оне 

материје коју закон третира. Ако су нека законска рјешења лоша, треба их 

побољшати. Овај Приједлог закона не елиминира појединачна обраћања субјеката с 

капиталом, према држави. 

Г. Бериз Белкић је поздравио свако побољшање неког закона, али сматра да 

у овом тренутку нису потребне никакве измјене у предметном закону. 

Предсједавајући г. Никола Шпирић је подржао иницијативу доградње 

закона, сматрајући да је неопходна конкуренција  капитала и у овој области. 

Г. Фелић  Хазим је истакао да иницијатива за измјену Закона долази у лоше 

вријеме као реакција је на понуду једног понуђача за ангажовање на крупном 

економском пројекту. Зато је неприхватљива.  

Г. Мирко Благојевић је истакао да не подржава ову иницијативу. 

Након завршетка расправе о Приједлогу закона, предсједавајући Комисије је 

предложио гласање о принципима предложеног закона.  Резултати гласања за 

понуђени Приједлог закона су слиједећи: 

- «за» Приједлог закона су гласала 2 члана Комисије, 

- «против» Приједлога закона су гласала 4 члана Комисије, 
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- један члан комисије је био «уздржан». 

 

 На основу расправе и гласања о овом  Приједлогу закону, Комисија за 

финансије и буџет Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ није  

подржала принципе   предложеног закона и није прихватила његов текст  у  

предложеном  облику, па се Приједлога закона о измјенама и допунама Закона 

о концесијама Босне и Херцеговине сматра одбијеним.  

  

 

 

Ад   03.  Текућа питања 

 

Расправљајући по овој тачци дневног реда, предсједавајући Комисије, др. 

Никола Шпирић је најавио повлачење са позиције предсједавајућег, ове комисије, 

због презаузетости. Он сматра да ће нови члан Комисије (као и предсједавајући) 

бити Никола Крагуљ. 

Г-ђа Фатима Лехо је предложила да за неку будућу сједницу Комисије буде 

тачка дневног реда обраћање неког службеника из Трезора БиХ, који би дао 

адекватне одговоре на питања потрошње посланика Представничког дома 

Парламенатрне скупштине БиХ. 

Г. Бериз Белкић је предложио да предсједавајући упути писмо Комисији ЕУ 

у БиХ у вези драфта  Закона о јавним набавкама, који треба сачинити поменута 

Комисија. У писму треба питати шта је са  њиховим драфтом закона ? Неформално 

се сазнаје како је он направљен и како о њему заузимају ставове други органи и 

институције, а не и Парламентарна скупштина БиХ, а реално постоји потреба за 

овим законом. 

 

Након дискусија, Комисија је примила к знању податак да ће умјесто г. 

Шпирића, нови члан Комисије бити  Никола Крагуљ, те прихватила 

предложене сугестије г-ђе Фатиме Лехо и  г. Бериза Белкића. 
 

 Сједница је окончана у 13,44 часова. 

 

 

 

 

 Секретар Комисије:    Предсједавајући Комисије: 

 

  др. Зијад Хасић      др. Никола Шпирић  

 

 

 

 

 

 


